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Zprávy z obce 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zima za sebou konečně zavřela dveře a přivítali jsme jaro. Doufejme, 
že s teplým slunečním počasím skončí i současné náročné období, kdy 
dobu covidovou vystřídala válka na Ukrajině, a budeme se moci v klidu 
radovat z krás všedních dnů, moci se zastavit, nadechnout se a říci si, 
že život je přeci jen nádherný…   
Přejeme všem občanům klidné a teplé jaro a k blížícím se Velikonocům 
krásné prožití velikonočních svátků, hodně radosti a bohatou 
pomlázku. 
 

Obecní úřad Běleč 
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Zprávy z Obecního úřadu 
 
 

Národní park Křivoklátsko 
24. února 2022 začala válka na Ukrajině a válka o Národní park 
Křivoklátsko. V tento den navštívila naši obec ministryně životního prostředí 
Anna Hubáčková, aby diskutovala se zástupci 23 křivoklátských obcí o 
záměru přípravy národního parku. Ani na této schůzce nezlomila paní 
ministryně názor 16-ti obcí, které si vyhlášení parku nepřejí. Dnes je těchto 
obcí již 19, obcí, které se vyjádřily nebo přímo usnesly. Na uvedené schůzce 
bylo zcela zřejmé, že Ministerstvo životního prostředí netuší, jaký odpor návrh 
vzbuzuje. I Rusové na si mysleli na Ukrajině, že vítězství bude rychlé a bez 
komplikací. Opak je pravdou, není třeba podceňovat spojenou sílu místních 
samospráv. Následná beseda o Národním parku Křivoklátsko, která se 
konala 12. března v našem Kulturním domě pouze potvrdila nálady nejen 
v naší, ale i v okolních obcích. Poznatky z Národního parku Šumava nám 
sdělila starostka Kraliková z městyse Strážný a starosta Schubert z obce 
Modrava. Záludnost připravovaného parku spočívá zejména v tom, že se 
vlastně pro občany nic nemění a nikdo změnu nepozná. To bude pravda 
pouze v době vyhlášení parku. V budoucích letech nás čeká plíživý přechod 
většiny území do klidové bezzásahové oblasti, kam je volný vstup omezen. 
Zákon o ochraně přírody a krajiny mluví jasně, většina území národních 
parků je výhledově určena k bezzásahovosti. Stane se tak za 5 či 10 let. To 
se již můžeme pouze domnívat. Na veřejném zasedání Zastupitelstva obce 
Běleč, které se konalo dne 1. března 2022 se zastupitelé usnesli, že odmítají 
vznik Národního parku Křivoklátsko a nedávají katastrální území obce 
k dispozici. V rámci skupiny obcí z křivoklátského regionu, které přípravy 
parku odmítají, bude vznesen požadavek na zastavení příprav tohoto záměru, 
který bude adresován jak Středočeskému kraji, který 
byl hlavním iniciátorem, tak i samotnému 
Ministerstvu životního prostředí, které má přípravu 
na starost prostřednictvím Agentury ochrany a 
krajiny. V rámci koordinovaného postupu jsou 
připravovány podklady skupinou akčního výboru, 
který reprezentují obce Běleč, Broumy a Karlova Ves. 
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Sbírka pro Ukrajinu – poděkování 
Děkujeme všem, kteří přispěli do sbírky, 
kterou pořádal v naší obci spolek Pro Žilina. 
Vybrali jsme mnoho potřebných věcí, které 
jsme předali na Obecním úřadě 
v Kamenných Žehrovicích 
 
 
 
Veřejné osvětlení 
V současné době probíhají udržovací práce na veřejném osvětlení v naší obci. 
S výměnou nefunkčních svítidel dochází zároveň k výměně starších 
výbojkových nebo zářivkových těles za LED osvětlení, které je energeticky 
méně náročné. Celkem bude vyměněno 18 ks svítidel a jedno svítidlo bude 
doplněno v ulici u rybníka. Energetická náročnost finálních 70 ks lamp klesne 
o 35% na celkový příkon 2200W. Nově instalovaná tělesa značky Philips mají 
příkon 30W, svítivost 3000lm a záruční dobu 5-ti let. Financování je zajištěno 
schváleným rozpočtem pro rok 2022 na údržbu veřejného osvětlení ve výši 
70 000,-Kč.  
 
Umístění v třídící soutěži Eko-kom 
K dispozici dáváme údaje o umístění 
v třídící soutěži ve Středočeském kraji 
v systému Eko-kom za poslední roky. 
V loňském roce 2021 se změnila 
kategorizace obcí.  
 
Kategorie obcí do 499 obyvatel: 
  2018 117. místo z 594 obcí 
  2019 146. místo z 590 obcí 
  2020 146. místo z 587 obcí 
Kategorie 300-999 obyvatel: 
  2021 49. místo z 513 obcí 
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Sběr objemného a nebezpečného odpadu – poznatky 

 
 

V termínu od 18. do 21. března proběhl první sběr objemného a 
nebezpečného odpadu v letošním roce. Přináším tedy některé poznatky. Větší 
problémy při ukládání nevznikly. 
U kontejnerů byl udržován pořádek a přivezený odpad byl z větší části 
správně vytříděn a uložen. Rád bych upozornil, že třídění i objemného 
odpadu je povinností, ne možností. Veškeré složky, které je možné vytřídit, je 
nutné vložit do správných nádob a jejich objem je nutné minimalizovat. Do 
směsného kontejneru nepatří v žádném případě bioodpad, sádrokarton a 
směsný komunální odpad, který svým charakterem patří do popelnic, které 
máte u svých nemovitostí. Nelze se tak vyhýbat platbě za směsný odpad tím, 
že je shromažďován do pytlů a poté vložen do kontejneru na objemný odpad. 
Příslušné obecní vyhlášky věnující se této problematice jsou k dispozici na 
webových stránkách obce. Příští sběr objemného a nebezpečného odpadu 
proběhne od 15. do 18. dubna 2022. 
 
 
Propagační video z Bělče – TV Praha 
Krásné záběry a reportáž z naší obce, kterou připravila 
televize TV Praha naleznete na tomto odkazu: 

https://prahatv.eu/zpravy/stredocesky-kraj/stredocesky-kraj/16384/hrad-
jencov-laka-na-prijemnou-prochazku-prirodou 

 

Lukáš Kocman – starosta 
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Zprávičky z naší školičky 
 

 
Hezký den všem čtenářům, 
 
hlásíme se v novém roce poprvé se zprávičkami ze školky. Je neuvěřitelné, 
jak čas rychle ubíhá. Na začátku prosince jsme se nemohli dočkat Vánoc a 
najednou už je tu jaro.  
A co se vše od Mikuláše událo? V pondělí 20. prosince nás ve školce navštívil 
Ježíšek. Zřejmě máme ty nejhodnější děti ze všech, neboť dárečků pod 
vánočním stromkem bylo opravdu mnoho. A tak zbývající čas před vánočními 
prázdninami děti strávily zkoumáním a hraním s novými hračkami.  
Návrat po vánočních prázdninách vypadal velmi nadějně, sešli jsme se téměř 
v plném počtu. S postupem času se ale spousta dětí potýkala s nachlazením, 
nemocemi a karanténou. Docházka byla spíše nižší, a proto jsme byli nuceni 
přeložit i divadelní představení Brémští cirkusanti, které mělo proběhnout 17. 
února. Ale i tak jsme se snažili si společný čas hezky užívat. V souladu s 
přicházejícími obdobími jsme prošli klasická témata – Tři králové, paní Zima 
čaruje, zvířátka v zimě, ale také vesmír a lidské tělo. Velkým čtrnácti denním 
tématem byly zimní olympijské hry.  
Zimní olympijské hry jsme ve školce zahájili slavnostně zapálením 
olympijských pochodní, seznámili 
jsme se s významem olympiády, 
olympijských kruhů, s českou 
vlajkou a všemi sporty, které na 
zimních hrách probíhají. Některé 
jsme si, v rámci školkovských 
možností, i vyzkoušeli. Úspěšně 
jsme uspořádali biatlon (i se 
střelbou), bobování, slalom, 
lyžování a samozřejmě nechyběl 
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také hokej. Závěr olympijských her byl korunován předáváním diplomů, 
medailí a poslechem české hymny. 

 
 
Další téma, které jsme si užili, bylo pohádkové a při té příležitosti jsme si ve 
školce uspořádali také karneval. Následovaly týden knihy a řemesel a 
povolání. Ve středu 9. března za námi přijelo Divadlo Cestovadélko s 
představením Lidské tělo. Program plný informací a písniček. Vystoupení 
proběhlo v sále KD Běleč a dětem se moc líbilo. A už tu máme další 
nádherné téma – jaro! 
Koncem března nás pak čeká ještě odložené divadelní představení – Brémští 
cirkusanti, na které se již moc těšíme. A od úterý 19. dubna začneme s dětmi 
jezdit do tuchlovického bazénu na předplavecký výcvik. Ten vystřídá naše 
pravidelné úterní cvičení Dětí na startu.  
Závěrem zpráviček bychom chtěli moc poděkovat neznámému kamarádovi, 
který nám do poštovní schránky hodil vlastnoručně vyrobeného papírového a 
měkoučkého medvídka. Medvídka jsme si dali na nástěnku a doprovází nás 
při všech aktivitách. Bohužel se autor nepodepsal, a tak budeme moc rádi, 
když se dozvíme, kdo má tak šikovné ručičky      . 
 

Krásné jarní dny Vám za děti i zaměstnance mateřské školy přeje 
Petra Škodáková 
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Společenská rubrika 
 
 
 
 

Smuteční oznámení 
 
 

 
 
 

JK 
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Z dění v obci 
 

 
Po dlouhé covidové pauze začneme snad opět žít kulturním životem. Poslední 
akcí bylo slavnostní rozsvícení vánočního stromu v adventním čase a 
návštěvnost ukázala, že se všichni opět rádi společně setkáváte. 
Již dva roky plánujeme v květnových dnech besedu ve spolupráci se 
Sládečkovým muzeem v Kladně na téma Konec 2. světové války v okolí naší 
obce. Přednášejícím bude Mgr. Karel Drvola, badadel výše zmíněného 
muzea. Je znalcem této tématiky, a tak se dozvíte, že kolem naší obce 
přecházelo vojsko gen. Vlasova směrem na Beroun a dále pak osvobozovat 
Prahu, o partyzánské skupině Uragán – co měla za úkol, s kým 
spolupracovala, a třeba jak skončil hajný Karel Mátl, který se významně 
podílel na odboji na konci války tím, že partyzány schovával v hájovně na 
Kalích. Termín besedy bude ještě upřesněn. 
 
Na naše děti také myslíme, původně plánovaný dětský maškarní karneval 
jsme zrušili. Asi to tak mělo být, protože v době konání je nyní v bratroňské 
škole a školce nákaza dětí neštovicemi, tak by účast zřejmě byla minimální. 
Zvolili jsme tentokrát jinou akci – místo tradičního dětského dne proběhne 
Dětská diskotéka s Bárou, přítomni budou i zástupci Místní akční skupiny 
Mezi hrady, jejímž je obec členem, se skákacím hradem. Akce bude 
samozřejmě probíhat venku, tak pevně doufáme, že nám ji žádná 
proticovidová opatření nezmaří. Předpokládaný termín 4. června. 
 
Další akce se bude konat pod kulturním domem, termín konec srpna a přijde 
nám zahrát country skupina. Občerstvení bude na místě, takže opět – snad 
to vyjde! 
Pokud bude celospolečenská situace v pořádku, nebráníme se dalším akcím 
a zveme Vás na práci při jejich přípravě. Akce uvádíme do konce září 2022, 
protože v říjnu se budou konat volby a další „kulturu“ bude zařizovat již jiné 
Zastupitelstvo. 

jd 
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Názory občanů Bělče 
(Zde uvádíme s vědomím zastupitelstva příspěvky občanů Bělče. Příspěvky uvádíme 
v obdrženém znění, bez korektury.) 
 
 
VODOVOD V BĚLČI 
Když neteče voda z kohoutků, je to špatný. Obzvláště, když se tak stane náhle a bez 
předběžného varování. Taková událost se pak nejvíce dotýká osob, které pobývají celý den 
doma – seniorů, nemocných, hendikepovaných. Není voda pro hygienu, vaření, úklid 
domácnosti, … .  

Nevedu si statistiku, kdy se tak v naší obci za poslední roky stalo. Jsem ale toho názoru, že 
vodovody, uložené v zemi (v nezámrzné hloubce) nejsou zdaleka tak zranitelné, jako 
elektrické rozvody, vystavené povětrnostním vlivům. Havárie na těchto rozvodech by měly 
být opravdu něčím výjimečným, ale nejsou.  
A tak si říkám: „Není těch havárií příliš“. Jsem totiž kluk z vesnice, a když před 70ti roky v ní 
přestala téct voda z kohoutků, byla to mimořádná událost.   
 
Naše obec je napájena z vodovodního sytému, obhospodařovaném společností VEOLIA 
Kladno. S touto společností má naše rodina dohodu, že nám bude ve formě SMS poskytovat 
zprávy o chystané výluce dodávky vody. Ta zpráva vypadá takto: 

INFO VODA: V lokalite Belec 125 muze dojit (a taky vždycky došlo) k omezeni sluzeb 
z duvodu havarie vodovodu. Obnoveni dodavek prepokladano 1400 hod. 

Na základě takové zprávy někdy stihneme natočit z kohoutku potřebnou rezervu, někdy 
nestihneme. Když nestihneme, nemáme vodu ani na uvaření ranního čaje, natož na vaření a 
hygienu.  

Frekvence výpadků dodávek vody se v tomto roce zvýšila, a tak si kladu otázku: Co se děje? 
Je to snad trenýrovka na tu III.? 

Třeba mi tuto otázku, zodpoví naše zastupitelstvo.  

Rozhodně by ale mělo nám, obyvatelům Bělče poskytnout informaci, kde došlo k havárii, o 
jakou havárii se jedná, jak a do kdy bude tato havárie odstraněna. 

Běleč 24. března  2022 

Josef Pekař 
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SK Běleč 
 

 
Po zimní přestávce začala pro SK Běleč jarní část sezony.  
 
V březnu odehrál náš tým tři přípravná utkání. Dvakrát nastoupil na umělé trávě 
Tatranu Rakovník a oba zápasy prohrál. Nejdříve s Novo Kladnem 0:2 a pak 
s Tuřany 2:4 (góly dali Alexandr Kotora a Jiří Hejda). Ve třetím utkání pak 
bělečské mužstvo zvítězilo v Olešné 5:3 (Jiří Hejda 2, Alexandr Kotora, Michal 
Rábl a Marek Dvořák).  
Jarní část sezony odstartuje SK Běleč v neděli 27. 3. ve Lhotě netradičně od 
12:00 hod. a první domácí jarní utkání je na programu o týden později 2. 4. od 
13:30, kdy přijede na Stadion Josefa Zaspala Velká Dobrá B. Zveme tímto 
všechny spoluobčany a fanoušky SK Běleč na jarní zápasy našeho týmu. 
 
 

PROGRAM JARNÍ ČÁSTI SEZÓNY 2021/2022 
 

14. kolo: SK Lhota B - SK Běleč   neděle 27. 3. 12:00 
15. kolo: SK Běleč - Velká Dobrá B  sobota 2. 4. 13:30 
16. kolo: Slovan Dubí - SK Běleč   sobota 9. 4. 13:30 
17. kolo: SK Běleč - Slavoj Kladno  sobota 16. 4. 17:00 
18. kolo: AFK Bratronice - SK Běleč  sobota 23. 4. 14:00 
19. kolo: SK Běleč - AFK Tuchlovice B   sobota 30. 4. 17:00 
20. kolo: SK Hřebeč B - SK Běleč   neděle 8. 5. 17:00 
21. kolo: SK Běleč - Sokol Kačice   sobota 14. 5. 17:00 
22. kolo: volno 
23. kolo: volno 
24. kolo: SK Kam. Žehrovice - SK Běleč neděle 5. 6. 17:00 
25. kolo: SK Vel. Přítočno B - SK Běleč  neděle 12. 6. 17:00 
26. kolo: SK Běleč - SK Braškov B  sobota 19. 6. 17:00 

 
 
 
 
 

Vojta Bureš 
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